
 

 

Geacht college, 

Volgens de website van Dinkelland is het subsidieplafond van de isolatiesubsidie voor woningen (zie: 

https://www.dinkelland.nl/subsidieregeling-isolatie) bereikt. Dat betekend dat deze subsidie goed 

loopt en veel belangstelling heeft. CDA Dinkelland vind het mooi om te zien dat van deze subsidie 

mogelijkheid goed gebruik wordt gemaakt en dat inwoners van Dinkelland goed bezig zijn met het 

verduurzamen van hun woning. Onze vragen gaan over hoe het nu verder gaat met deze subsidie: 

- Wordt het subsidieplafond automatisch aangevuld? 

- Zo nee, wat adviseert het college om ervoor te zorgen dat het subsidieplafond weer 

aangevuld wordt? 

- Als het college deze subsidie moet evalueren, wat vind het college dan in het algemeen van 

deze subsidie?  

 

Met vriendelijke groet, 

Namens CDA Dinkelland 

Nick Nieuwe Weme 
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